
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

           

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 09/02/2021 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
 

ΘΕΜΑ:  «Οικονομική στήριξη της νομαδικής μελισσοκομίας»  
 

 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Ο Μελισσοκομικός Συνεταιρισμός Αρκαδίας, σε επικοινωνία του μαζί μας, αναφέρθηκε 
στην αναμενόμενη μείωση της παραγωγής μελιού για το τρέχον έτος, καθώς, οι 
εξαιρετικά δυσμενείς συνθήκες που καταγράφονται, μέχρι σήμερα, δεν αφήνουν 
περιθώρια αισιοδοξίας. Επισημαίνουν ότι θα χαθούν πολλά μελίσσια, καθώς, οι 
παραγωγοί αδυνατούν να τα συντηρήσουν, λόγω της απαγόρευσης των 
μετακινήσεων για τους μελισσοκόμους. Με δεδομένα τα προβλήματα των τελευταίων 
χρόνων, αλλά και με δεδομένο ότι, το μέλι της προηγούμενης χρονιάς έχει μείνει 
απούλητο, είναι σίγουρο, πως τελικά, μόνον οι πολύ μεγάλοι μελισσοκόμοι θα 
αντέξουν και θα μείνουν «όρθιοι» επαγγελματικά. Παράλληλα, υπάρχει πρόβλημα 
διάθεσης της περσινής παραγωγής, ενώ σε ένα μήνα, περίπου, ξεκινά η νέα 
μελισσοκομική περίοδος. Το μεγαλύτερο πρόβλημα φυσικά το έχουν οι επαγγελματίες 
μελισσοκόμοι, που δεν έχουν άλλες πηγές εσόδων.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

Προτίθεσθε να προβείτε σε οικονομική ενίσχυση των νομαδικών μελισσοκόμων της 
Αρκαδίας, λαμβάνοντας υπόψη ότι, η όποια ενίσχυση δρομολογηθεί σχετικά, εν 
προκειμένω, δεν θα αντισταθμίσει τη μέχρι σήμερα τετελεσμένη καταστροφή στον εν 
λόγω κλάδο;  
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
https://www.notospress.gr/article.php?id=58624  
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